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ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
 

Αθήνα, 23 Οκτωβρίου 2024 
 

 
 
Προς: 1. τον Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού κ. Κυριάκο 

Πιερακκάκη  
2. τον Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών κ. Κωνσταντίνο 
Χατζηδάκη 

Θέμα: «Γιατί δεν προγραμματίστηκε η ανακαίνιση των Φοιτητικών Εστιών 
Α.Π.Θ. με χρηματοδότηση του Ταμείου Ανάκαμψης και 
Ανθεκτικότητας» 

 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 

Οι φοιτητικές εστίες του Αριστοτελείου Πανεπιστημίου Θεσσαλονίκης (ΑΠΘ) 

είναι λιγοστές και ως εκ τούτου εξυπηρετούν πολύ μικρό αριθμό φοιτητών.  

Συγκεκριμένα, στο ΑΠΘ, το μεγαλύτερο ελληνικό πανεπιστήμιο, και το μεγαλύτερο 

της νοτιοανατολικής Ευρώπης,  φοιτούν περίπου 90.000 φοιτητές και υπάρχουν μόλις 

1.500 κλίνες, που διατίθενται σε φοιτητές με αυστηρά οικονομικά-εισοδηματικά, 

οικογενειακά κριτήρια. 

Οι λιγοστές αυτές φοιτητικές εστίες αντιστοιχούν σε ποσοστό μικρότερο του 

2% των φοιτητών, και έχουν χτιστεί τη δεκαετία του 1960. Ως εκ τούτου, τόσο λόγω 

παλαιότητας, όσο και είδους χρήσης και από εξωπανεπιστημιακούς, σε καμία 

περίπτωση δεν θυμίζουν φοιτητικές εστίες ευρωπαϊκής χώρας, και αναπόδραστα 
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χρίζουν -από πολλά έτη- ριζικής ανακαίνισης, ώστε να διασφαλιστεί η ασφαλής και 

αξιοπρεπής διαμονή φοιτητών σε αυτές.  

Οι φοιτητές που διαμένουν σε αυτές διακινδυνεύουν καθημερινά τη 

σωματική τους ακεραιότητα, λόγω φθορών και ζημιών, που δεν έχουν 

αποκατασταθεί εδώ και πολλά χρόνια και που συσσωρευόμενες δημιουργούν την 

εικόνα της εγκατάλειψης και συνθήκες μη συμβατές για τη διαμονή τους. 

Η ανακαίνιση των υποδομών των φοιτητικών εστιών του ΑΠΘ, αποτελεί πάγιο 

αίτημα των φοιτητών και της πανεπιστημιακής κοινότητας, θα μπορούσε να είχε ήδη 

γίνει με χρηματοδότηση του Ταμείου Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας (στο μοντέλο 

που ακολουθήθηκε για την ανακαίνιση των Κέντρων Υγείας της χώρας από το 

Υπουργείο Υγείας). 

Με δεδομένα τα παραπάνω, ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί:  

1. Γιατί δεν θέσατε ως προτεραιότητα την ανακαίνιση των φοιτητικών εστιών του 

ΑΠΘ, με χρηματοδότηση από το Ταμείο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας; 

2. Προτίθεστε να ανακαινίσετε άμεσα τις φοιτητικές εστίες του ΑΠΘ με 

χρηματοδότηση του Ταμείου Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας ή με χρήματα από 

άλλους πόρους; 

 

 
Ο ερωτών Βουλευτής 

 
 

Δρ. Μιχαήλ Χουρδάκης 
Βουλευτής Α' Θεσσαλονίκης  

Καθηγητής | Τμήμα Ιατρικής, Α.Π.Θ. 

 




